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KOMMUNLEDNINGSKONTOR KLK 

Utredare 

Gustav Olsson 

KOMMUNSTYRELSEN 

2024-02-19 

Svar på motion: Utveckling av Gribbylunds Gård 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen Utveckling av Gribbylunds 

Gård. 

Sammanfattning 

Janne Boman och Elisabeth Johansson båda (S) har i en motion till 

kommunfullmäktige den 12 juni 2023 föreslagit att kommunfullmäktige uppdrar 

åt kommunstyrelsen att bevara, utveckla och tillgängliggöra det kulturhistoriskt 

intressanta Gribbylunds Gård som mötesplats och för aktiviteter i alla åldrar. 

Enligt gällande detaljplan för området kring Gribbylunds gård anges att området 

ska användas för allmänt ändamål, kulturhistorisk hänsyn. I huvudbyggnaden 

bedrivs idag verksamhet inom social omsorg, medan flygelbyggnaderna står 

tomma. 

I dagsläget finns ingen kommunalt finansierad verksamhet som har behov av 

lokalerna i flyglarna. Inom ramen för den årliga lokalförsörjningsprocessen 

utreds om det finns kommunalt finansierad verksamhet som har behov av 

lokalerna. Hittills har något sådant behov inte uppmärksammats och behovet av 

mötesplatser i kommunen bedöms vara uppfyllt.  

Sedan motionen skrevs har ett inriktningsbeslut avseende en byggnadsteknisk 

renovering av flygelbyggnaderna tagits av kommunfullmäktige den 9 oktober 

2023, § 127.  

Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionen avslås. 
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Ärendet 

Janne Boman och Elisabeth Johansson båda (S) har i en motion till 

kommunfullmäktige den 12 juni 2023 föreslagit att kommunfullmäktige uppdrar 

åt kommunstyrelsen att bevara, utveckla och tillgängliggöra det kulturhistoriskt 

intressanta Gribbylunds Gård som mötesplats och för aktiviteter i alla åldrar. 

Enligt gällande detaljplan för området kring Gribbylunds gård anges att området 

ska användas för allmänt ändamål, kulturhistorisk hänsyn. I huvudbyggnaden 

bedrivs idag verksamhet inom social omsorg, medan flygelbyggnaderna står 

tomma. 

Enligt kommunens strategier för fastighetsägande och lokalförsörjning ska 

kommunen främst äga lokaler där man har egen verksamhet, kommunen kan äga 

lokaler som har kulturhistoriskt värde, men i första hand lokalförsörja för sin 

egen verksamhet och inte vara hyresvärd åt andra. 

I dagsläget finns ingen kommunalt finansierad verksamhet som har behov av 

lokalerna i flyglarna. Inom ramen för den årliga lokalförsörjningsprocessen 

utreds om det finns kommunalt finansierad verksamhet som har behov av 

lokalerna. Hittills har något sådant behov inte uppmärksammats och behovet av 

mötesplatser i kommunen bedöms vara uppfyllt. Om det visar sig att det finns 

verksamheter som har lokalbehov kommer kompletterande verksamhets-

anpassningar för den då aktuella verksamheten att behöva genomföras.  

Sedan motionen skrevs har ett inriktningsbeslut avseende en byggnadsteknisk 

renovering av flygelbyggnaderna tagits av kommunfullmäktige den 9 oktober 

2023, § 127. Innan genomförandebeslut fattas finns möjlighet att besluta om 

eventuella kompletterande verksamhetsanpassningar, men det kan också ske i ett 

senare skede om behovet uppkommer senare. 

Ekonomiska överväganden 

Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen. 

Katarina Kämpe 

Kommundirektör 
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Jenny Gibson 

Samhällsutvecklingschef 

Bilagor 

- Motion, daterad den 12 juni 2023. 

Expedieras 

Utredare Gustav Olsson 


